
IZ POROČILA STANINVESTA O SVOJEM POSLOVANJU V PRETEKLEM LETU

Lahko bi delali bolje
»Ne zanikamo, da v naši delovni organizaciji ni malomarnosti pri

delu. Za odpravo Ie-te analiziramo vzroke, ki se kažejo pri individual-
ni malomarnosti delavca pri delu ali pa sistemski nedorečenosti med
uporabniki in izvajalci storitev. Predvsem slednje povzroča, da je
tako v dnevnem časopisju kot tudi drugje prisotna želja po bivših
stanovanjskih podjetjih, ko se je lahko za, z odlokom določeno,
stanarino in višino obratovalnih stroškov, zahteval poljuben obseg
opravljenih storitev. Ugotovimo lahko, da kolikor nas je v začetku
ovirala bivša miselnost pri delavcih Staninvesta, nas začenja sedaj
pri izvajanju storitev ovirati neosveščenost stanovalcev«.

Preveč bi bilo še enkrat našteva-
ti in ponavljati vse, kar je bilo v
zadnjem času povedanega na ra-
čun Staninvesta, saj ne bi poveda-
li nič novega. Uvod tega zapisa pa
zgovorno kaže, da se nam obetajo
boljši časi, vsaj glede na samokri-
tičnost, s katero pristopajo k reše-
vanju tega problema prav delavci
Staninvesta. In da ne bi ostalo

zgolj pri samokritičnosti, ker si
želimo tudi konkretnih rezulta-
tov, je o vsej tej problematiki po-
dal svoje mnenje tudi izvršni svet
naše občine, s katerim so se stri-
njali tudi delegati skupščine.

Pomembni sta predvsem dve
vprašanji: organiziranost omenje-
ne delovne organizacije, ki naj bi
opravljala pomembno dejavnost

posebnega družbenega pomena in
pa tekoče poslovanje organizacije.

Prav pri tem vprašanju so delav-
ci Staninvesta dolžni predlagati
organiziranost svoje delovne or-
ganizacije v skladu z določili zako-
na o združenem delu, posebej pa
za dejavnost posebnega družbe-
nega pomena in posebej za dejav-
nost, ki tega pomena nima. Kaj
sodi na eno in kaj na drugo stran
pa morajo presoditi sami in to čim
prej.

Pri tem pa ni odgovornost samo
na njihovi strani, temveč so odgo-
vorni tudi organi družbenopolitič-
nih skupnosti, predvsem pa v sa-
moupravni stanovanjski skupno-
sti, krajevnih skupnostih in hišnih
svetih. Le pod pogojem, da bodo
vsi omenjeni opravili svoje delo,
za katerega so zadolženi, bomo na
področju stanovanjskega gospo-
darstva bolje in učinkoviteje orga-
nizirani.

Samoupravne stanovanjske
skupnosti se ne bi smele do Sta-
ninvesta obnašati s takim nezau-
panjem. Imeti pa morajo veliko
večji vpliv na dejavnosti posebne-
ga družbenega pomena, ki jih
opravlja ta organizacija.

Glede vprašanja tekočega po-
slovanja je očitno, da strokovno ni
dobro rešen. Prav zaradi tega pri-
haja do mnogih nesporazumov s
hišnimi sveti. Zato je potrebno s
hitrejšim tempom modernizirati
organizacijo poslovanja, kar pa je
osnovna naloga Staninvesta.
Proučiti mofajo, kakšna sredstva
so za to potrebna, ker je boljša
organiziranost tekočega poslova-
nja naloga, ki je ne gre odlagati.

Če je temu tako, potem ni dvo-
ma, da se bo kmalu zmanjšalo šte-
vilo problemov in preglavic, ki jih
imamo na tem področju.
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